



Michael Hyde <16isles@gmail.com>

---

**Cherishing 16 Island Lake Loons - special video by Connor Manrique-Johnson.\*\*Chérir les plongeurs de 16 Island Lake - vidéo spéciale de Connor Manrique-Johnson**

1 message

---

Michael Hyde <16isles@gmail.com>

22 August 2023 at 08:26

To: Lac-des-Seize-Iles <lac-des-seize-iles@googlegroups.com>

Dear 16 Island Lake Community,

We hope this email finds you well. We're excited to share with you a special video showcasing the enchanting presence of the loons that inhabit our lake, along with an important message about their conservation. A huge thank you to Connor Manrique-Johnson for his wonderful work in producing these important videos.

We invite you to watch the video on <https://youtu.be/dfZ7ifVt4S0> and share it with your friends and family. Let's come together as a community to raise awareness about the significance of preserving the delicate balance of life in our lake.

For those who want to delve deeper into the world of loons and their conservation, we have included a link in the video description that provides more information and resources.

Let's work together to ensure that the beauty of our loons and the natural wonders of our lake continue to thrive for generations to come.

Warm regards,

Amis Du Lac

Chère communauté du 16ème lac de l'île,

Nous espérons que ce courriel vous trouvera en bonne santé. Nous sommes ravis de partager avec vous une vidéo spéciale mettant en valeur la présence enchantante des harards qui habitent notre lac, ainsi qu'un message important sur leur conservation. Un grand merci à Connor Manrique-Johnson pour son travail formidable dans la production de ces vidéos importantes.

Nous vous invitons à regarder la vidéo sur <https://youtu.be/dfZ7ifVt4S0> et à la partager avec vos amis et votre famille. Réunissons-nous en tant que communauté pour sensibiliser à l'importance de préserver l'équilibre délicat de la vie dans notre lac.

Pour ceux qui souhaitent approfondir leurs connaissances sur les plongeurs et leur conservation, nous avons inclus un lien dans la description de la vidéo qui fournit plus d'informations et de ressources.

Travaillons ensemble pour garantir que la beauté de nos plongeurs et les merveilles naturelles de notre lac continuent à prospérer pour les générations à venir.

Chaleureuses salutations,

Amis Du Lac